
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce

Jednání číslo 20/2024

Datum a čas 04. 11. 2024 od 19.30

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň

Přítomni (9)
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor,
Jana Šváchová, Juraj Calaj, Jan Marek, Martina Musilová

Omluveni (0)

Hosté (0)

Zápis zapsal Michal Knor

Ověřovatelé zápisu Juraj Calaj, Jiří Krátký

1. Zahájení

1.1. Organizační opatření
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Michala Knora a za ověřovatele zápisu Juraje Calaje
a Jiřího Krátkého.

Usnesení 24/20/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Michala Knora a za
ověřovatele Juraje Calaje a Jiřího Krátkého.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Martina Musilová, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

1.2. Program zasedání
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl doplnit
do bodu “Různé” tyto body: „Dodatek č.1 ke smlouvě o zajištění pečovatelské služby pro obec
Lety“, “FVE na obecní úřad”
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https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY


Program zasedání:

● Realizace optické sítě na Rovinách
● Příprava rozpočtu pro rok 2025
● Výstupy z výborů a komisí
● Různé

○ Dodatek č.1 ke smlouvě o zajištění pečovatelské služby pro obec Lety
○ FVE na obecní úřad

Usnesení 24/20/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Martina Musilová, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

2. Realizace optické sítě na Rovinách

Návrh: Starosta informoval zastupitele o společné schůzce se zástupci společnosti CETIN, kteří
mají zájem o výměnu stávajícího vedení na Rovinách za optické. Realizace možná již v únoru 2025
Bohužel je plánovaná výměna vedení na sloupech ne do země. Pro realizaci maximálního
množství přípojek pro domácnosti je možné, po domluvě s vedením obce, umístit nové
kompozitní sloupy.

U stávajících metalických tras proběhne modernizace na optickou síť v rámci existujícího
ochranného pásma, tudíž není třeba řešit nová věcná břemena ani podávat žádost na nové ÚR. V
případě nové trasy bude cena za věcná břemena upřesněna.

● Před realizací modernizace bude na obci představen akvizitor, který bude zjišťovat
zájem obyvatel o připojení na optickou síť.

● CETIN a obec mohou uzavřít Dohodu o spolupráci, kde bude uvedeno mimo jiné
uvedeno: Pokud vznikne investiční akce obce v místě nadzemního vedení, tak CETIN
uloží nadzemní vedení do země. Návrh smlouvy zde.

V rámci stavby kanalizace na Rovinách byla taky diskutována možnost přípolože optického vedení
do stejného výkopu. Cetin má zájem o připoložení. Dále ,má CETIN zájem o položení přípravy pro
optické vedení do ulice Na Paloučku v rámci její rekonstrukce.

Cetin dále do dvou let plánuje vyměnit vedení i ve Třebani.

V podkladech i současný stav datové infrastruktury v Hlásné Třebani a Rovinách. (hnědá linie =
metalická síť, zelená = HDPE trubka pro optickou síť, modré puntíky = sloup Cetinu, oranžový
puntík = sloup ČEZu)
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https://docs.google.com/document/d/14rX0VZBVPwVkg8oKMdE0N9pLFtGg0MPX?rtpof=true&usp=drive_fs
https://drive.google.com/open?id=14uCQ1OOjJ-7Y2WapA0WbUC4lV9_1bSGy&usp=drive_fs
https://drive.google.com/file/d/15-tor6UtcZqXIMd_pAIiUC_5-B13a5MF/view?usp=drive_link


Usnesení 24/20/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje předložený záměr společnosti
CETIN na výstavbu optické sítě umístěním nadzemního i podzemního vedení, jednorázově či po
jednotlivých etapách v místní části Rovina.
Zastupitelstvo obce schvaluje pro záměr společnosti CETIN uznání současných tras metalického
vedení, tudíž nebudou zřizovány nové služebnosti. V případě nové trasy bude cena za věcná
břemena upřesněna. Zároveň byl starosta pověřen s Cetinem projednat (zasmluvnit) jejich
závazek v rámci budování kanalizace na Rovinách přeložit nadzemní vedení do země a dále
upřesnit znovu napojení obyvatel na takto upravené vedení optiky. Další požadavek na Cetin je
dodání argumentace pro OÚ jak reagovat na dotazy občanů v souvislosti se zaváděním optiky v
obci.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Martina Musilová, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

3. Příprava rozpočtu pro rok 2025
Návrh: Kulturní výbor představil finanční žádosti spolků na kulturu pro příští rok.

Usnesení 24/20/03: V součtu jsou celkové požadavky spolků na úrovni 381 tis. Kč, což vysoce
překračuje finanční možnosti obecního rozpočtu v kapitole Kultura. Předsedkyně KV byla
pověřena úkolem projednat se spolky snížení svých požadavků tak, aby se vešly do finančního
rámce dané kapitoly rozpočtu.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Martina Musilová, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

4. Výstupy z výborů a komisí

Okrašlovací komise nebylo nic k projednání.

Osadní výbor jednání je naplánováno na 7.11.

Stavební výbor - projednání přístřešku na kola u lávky - připraví návrh řešení včetně
specifikace finančních nároků

Finanční výbor - další jednání je podmíněno zpracováním podkladů a informací od
právníka obce

Kulturní výbor - viz. bod 3.
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-

5. Různé

5.1. Dodatek č.1 ke smlouvě o zajištění pečovatelské
služby v obci Lety

Návrh: Starosta informoval zastupitele o žádosti obce Lety zahájit provoz pečovatelské služby již
od 1.11.2024 (ve smlouvě až 2.1.2025) a to pro nové klienty, které již končící služby Řevnice
nechce přijímat. Zastupitelům byl předložen dodatek ke smlouvě.

Usnesení 24/20/5.1: Zastupitelstvo obce schvaluje navržený dodatek č. 1 ke smlouvě o zajištění
pečovatelské služby pro obec Lety a pověřuje starostu jeho podpisem.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana
Šváchová; Martina Musilová, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

5.2. FVE na obecní úřad

Návrh: Starosta otevřel diskuzi ohledně umístění FVE na budovu úřadu s využitím
modernizačního fondu z výzvy ModF – RES+ č. 3/2024. Možnost dotace 75% uznatelných nákladů.
Při investice do FVE cca 430 tisíc byla návratnost investice do FVE na úřadě spočítána na přibližně
2,5 roku.

Dále byl diskutován havarijní stav elektroinstalace v budově úřadu a možnost její rekonstrukce.

Usnesení 24/20/5.1: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr na výstavbu FVE na budově úřadu a
pověřuje starostu přípravou podkladů pro příslušnou žádost. Rekonstrukce (částečná)
elektroinstalace bude součástí prací na zprovoznění FVE.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana

Šváchová; Martina Musilová, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)
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https://docs.google.com/document/d/15992fxGp7ob9Xg3C0fpzo73VzdtRV9zL/edit?usp=drive_link&ouid=108275691687183422257&rtpof=true&sd=true


Příští jednání zastupitelstva

Jednání číslo 21/2024

Datum a čas 18. 11. 2024 od 19.30

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Jan Marek

Ověřovatelé Juraj Calaj …………………………………….. dne ……….……….……….

Jiří Krátký …………………………………….. dne ……….……….……….

Starosta Tomáš Snopek …………………………………….. dne ……….……….……….
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https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY

